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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de
minister van Financiën over het
bericht «DSB ontweek ook belasting».
(Ingezonden 25 maart 2010)

1
Wat is uw reactie op het artikel «DSB
ontweek ook belasting»1

2
Kunt u bevestigen dat DSB ook deed
aan ontwijking van btw via
Zwitserland?

3
Hoeveel bedrijven waren bij deze
constructies van ING en DSB
betrokken als toeleverancier?

4
Loopt er ook onderzoek naar het
gedrag van de toeleveranciers van de
«Zwitserse procurement hub» van
ING? Zo nee, waarom niet?

5
Is het waar dat toeleveranciers onder
druk zijn gezet om contracten om te
zetten naar een Zwitsers contract? Is
dit onderzocht?

6
Krijgt de Belastingdienst in het
algemeen wel eens signalen binnen
over druk die wordt uitgeoefend op
toeleveranciers om mee te werken
aan btw-ontwijking?

7
Wanneer was u voor het eerst bekend
met de Zwitserlandroute, die ook wel
bekend staat als de «Swiss

Procurement Hub»? Bent u het ermee
eens dat u het onderzoek naar de
Zwitserlandroute niet hoeft af te
wachten om op deze vraag een
antwoord te geven, aangezien dit
gegeven al bij u bekend is?

8
Kunt u op schrift zetten welke extra
onderzoeksvragen er volgens u zullen
worden beantwoord naar aanleiding
van de toezegging tijdens het
mondelinge vragenuur van 23 maart
jl.?

9
Zal het onderzoek ook uitsluitsel
geven over de omvang van het
probleem? Ofwel, hoeveel bedrijven
maakten gebruik van een
vergelijkbare Zwitserlandroute om
btw te ontwijken en hoeveel heeft dat
de Nederlandse fiscus in totaal
gekost?

10
Hoe verzekert de Belastingdienst zich
ervan dat ontwijking van btw-afdracht
niet de belangrijkste reden is om de
inkoop via een ander land te laten
lopen?

11
Welke invloed heeft de recente
wetswijziging, waardoor een dienst
wordt belast in het land van de
afnemer, gehad op de hier genoemde
Zwitserlandroute?

12
Kunt u bevestigen dat uit arresten
van de Hoge Raad en het Hof van

Justitie volgt dat de Zwitserlandroute
wettelijk geoorloofd is?

13
Is het waar dat Nederland wel
wetgeving had kunnen invoeren om
deze vorm van btw-ontwijking te
voorkomen? Zo nee, waarom niet?

14
Zo ja, is het ook waar dat daar niet
toe is besloten, omdat het kabinet
bang was op die manier het fiscale
klimaat voor financiële instellingen te
schaden?

15
Kunt u aangeven hoe u deze
constructies wilt aanpakken?

1 Financieel Dagblad, 24 maart 2010: «DSB
ontweek ook belasting».
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